

Sunón

Supervisor space

COLLECTION
2026

collection

2026



**COLLECTION
2026**

JASON

简森

简森，以简而不凡、森领未来的内涵，让人实现幸福办公。设计师以北欧自然风光为主脉，将山水的灵性融入设计，用原木构筑天人合一的办公氛围，让心灵从喧嚣的都市中解放出来，沉浸于自然的清芬。

Inspired Jason, with the connotation of simplicity but not extraordinary, Mori leading the future, so that people can realize the happiness of the office. by splendid Nordic scenery, Jason's designer integrates the aura of natural landscape into his design, and creates an office environment with burlywood where men and nature could co-exist harmoniously. Sit down, immerse yourself in the fragrance of nature, and free your soul from urban noises.





剔除冗余, 少即是多。

Be minimalist. Less is more.



环保毛毡桌屏，分隔出新天地，
无论办公还是交流，赋予空间无限自由。

The environment-friendly felt desk-mounted screen will create a new world for you.
No matter for office working or communication, this space is all yours.



JASON II

简森二代

当晨光轻抚织物肌理，沙发成为连接自然与空间的介质。摒弃冗余雕饰，通过细致打磨的木材辅以榫卯巧妙连接，曲线圆润、婉转灵动，如同自然生长中的树枝，在空间中舒展盎然的生命韵律。

Morning light reveals the fabric. This sofa connects nature with your space through a clean design and traditional wood joinery.





既容纳独处时的静谧沉思，亦承载欢聚时的温馨时刻。自然的纯粹与设计的精妙交织，让寻常三餐升华为生活仪式，为用餐时光赋予无限美好。

Perfect for quiet reflection or happy gatherings, Jason II blends natural simplicity with smart design. It turns everyday meals into special moments and adds beauty to every dining experience.



I-WORK II

I-Work II, 倡导从久坐静态工作形态中挣脱出来, 转变成站立动态工作形态。它以升降功能的实现、设计呈现的精巧等一系列方式, 为我们的工作形态带来改变, 甚至进化.....

I-Work, advocates to break free from sedentary static work form and turn into standing dynamic work form. It brings a change and even evolution to our work form by a series of ways such as the realization of lifting function and the delicacy of design presentation





I-work 内置记忆按钮, 能自动记忆坐姿站姿办公的桌面高度, 只需轻轻一按, 自动调整至最佳办公状态, 不仅高效, 而且贴心。
集成式走线, 轻触式抽屉, 桌面无线充电, 每个细节每个功能都表达着人性关怀的终极追求。

I-work has a built-in memory button which can automatically memorize the desk heights for sitting and standing. With a slight press, it will be automatically adjusted to the optimal office status, which is not only efficient but also considerate. Each detail and each function such as, integrated routing, touch drawer and wireless charging of the desk conveys the ultimate pursuit of humanized care.

I-VARNA II

I- 瓦尔纳二代

领鉴新潮，瑰丽闪耀。

I- 瓦尔纳二代作为潮流轻奢风格的引领者，以时尚、精致、现代为格调，为探索美学价值的创新者而生。

Stylish, exquisite and modern, I-Varna II is a leading force in workplace fashion revolution. Elegant anywhere, from every angle.



简洁的线条是凝练的艺术，摒弃冗余的装饰点缀，打造大繁至简、极境至臻的主管办公空间，身处其中，心静而思绪清，神凝而妙想出。

Presented in a streamlined design, I-Varna II radiates a calm intensity that gives the surroundings a meditative atmosphere.





有型的台面、有力的下脚和方正的柜体无限延伸，构建出整齐划一、井井有条的职员办公空间；3D 激光封边细节，完美包覆、环保耐用，内外精致。

Stylistic surfaces, powerful legs and neat cabinets together constitute a well-organized employee space; 3D laser edge banding makes I-varna II distinctive even in detail.





开阔宽敞、简约大气的桌面，放哪儿都不违和；立体修长的金属下脚，蓄力内敛。I- 瓦尔纳二代的会议空间让思想畅行无阻，创造出思维碰撞的舞台，一场关于头脑与灵感的风暴蓄势待发。

Simple yet powerful, I-Varna II conference table is easy to fit in—and move around spaces with different settings. Sculptural lines of metal legs make a commanding presence and leave ample room under the desk for your legs. I-Varna II is a must-have asset for any room requiring brainstorming.

UP 7

坐站 7 号

数字化工位的引入将颠覆办公空间中的人机交互。坐站七号，以智能传感技术与物联传输技术赋能升降工位，将办公空间化为“太空舱”系统，一桌全能，成为空间的颜值担当、员工的健康管家和企业的行政助手。

The digital workstation will overturn the humanfacility interaction in the office space. UP7, with intelligent sensing technology and LoRa-based data transmission technology, empowers the aesthetics of space, the health of employees, and the efficiency of administration management.





与企业创新者并肩以先进的智能科技陪伴攀登前行。一升一降之间，放松疲惫的身躯，助力运筹帷幄；一收一放之中，容纳繁杂的物品，为开拓的脚步肃清道路。

Side by side with the innovators, it accompanies you to climb up to the peak with advanced intelligent technology. Users can choose freely from sitting to standing. The easy sit-to-stand switch helps relax the tired body for multitasks; between a push and pull, the enlarged storage space accommodates individual and working items, leaving a cleanly managed tabletop for higher concentration.



显示区采用 OLED 高清数显屏, 360°可视不失真; 触控区为电容式触摸屏, 感应精度高达 99%, 让操作一目了然, 响应极速灵敏。

The display area adopts OLED high-definition digital display screen, 360° visible without distortion; the touch area is a capacitive touch screen with sensing accuracy of up to 99%, making the operation clear at a glance and the response extremely fast and sensitive.

UP 1

坐站 1 号

研究发现，短时站立可加速血液循环、燃烧多余的卡路里和加快我们的新陈代谢。长时间站立又会导致后背疼痛和疲劳的风险我高，因此最好能够在一天当中变换工作姿势。

Evidence shows a short-term standing helps to boost blood circulation, burn redundant calories, and foster the process of metabolism, while lengthy-standing increases risks of back pain and fatigue. As a result, it would be better for us to change our postures from time to time. UP1, let work in motion. Six types of lifting table, a key to open the whole staff sitting and standing movement, the original healthy office, from you and I not far away from you and me.







在职场中, 员工既是集体的一员, 也是独立的个体。独自沉浸到工作中时, 台面屏风可以有效降低视线和声音的干扰, 在同事之间建立隐私边界, 以便专心致志地解决手头的任务。

In the workplace, employees are part of a team but also need individual focus. The desk's privacy screens help reduce visual and noise distractions, creating personal boundaries so you can focus on your tasks.



随着商业运作方式的不断变化, 信息沟通、团队配合、思路碰撞, 在当下时代显得尤为重要。更大的台面空间, 出字形、十字形.....组合延伸, 根据团队人员变动, 灵活组合, 让 UP1 成为职场名副其实的好搭档。

As business operations evolve, communication, teamwork, and idea-sharing become increasingly important. The larger desktop space, with flexible configurations like U-shaped or cross-shaped setups, allows teams to adjust the layout as needed. The UP1 desk is the ideal partner for any dynamic workplace.

LIDO

灵多

灵多从实用的功能性理念出发，通过对配置的区别和组合来满足对办公情境、办公环境及个性化功能的需求。无论是高效管理、敏捷协作、专注思考、还是愉悦沟通...灵多能提供全场景解决方案，无论何种办公模式总能给你更多自定义空间。

Lingdao starts from the concept of practical functionality, through the distinction and combination of configurations to meet the demand for office situations, office environments and individual functions. Lido offers comprehensive scene-based solutions that provide an efficient, thoughtful response to inevitable change.





口字形下脚构筑起开阔而规整的办公领域，素净木纹晕染空间暖意，搭配侧柜延伸收纳，让办公空间兼具清爽自然与实用便捷。

The box-shaped base defines a spacious and well-ordered workspace, where clean wood grains bring a sense of warmth and calm. A side cabinet extends the surface for added storage, keeping everything organized and within easy reach – a refined balance of clarity and function.

简约小巧的造型，一桌一方，演绎空间明朗秩序。

With a calm, minimalist form, each desk claims its space, bringing clarity and order to the room.





直形台面方正有序，简约线条提供充分的腿部空间。选配毛毡遮屏，既守护桌下隐私，又添环保温馨感。

The straight desktop presents a clean, balanced look with generous legroom. Optional felt panels add a touch of warmth and privacy, blending comfort with sustainable thinking.





全新智能照明灯，光线柔和不刺眼，有效减少视觉疲劳。特别增设独立阅读灯，为精细工作提供局部补光。

The intelligent lighting offers soft, glare-free illumination to reduce eye strain. An optional dedicated reading light provides focused lighting for detailed tasks.



MIXCUBE

米库

魔方的每一次转动都会带来不同的组合，正如米库系列，推移重组、自由拼合间，各种工作模式
随需及时而变，构建出流动的办公场域，让灵感在秩序与灵动间自由生长。

Every turn of the cube brings a new combination. Just like the Mixcube series, it allows for easy
reorganization, flexible assembly, and adaptable work modes that inspire creativity and meet
evolving needs.





轻推隔断，办公区与休憩角自如切换。
在忙碌中留出从容的一角，让灵感在绿意间悄然滋长。

Easily push the partition to seamlessly transform
between work and rest areas.
In the midst of a busy workspace, let inspiration quietly
thrive in the calming green corner.



灵动的脚轮结合轻量化设计, 实现丝滑移动、灵活组合, 洽谈协作等多种模式自由切换。多功能隔断架, 既是空间分隔线, 也可挂放白板, 还能成为清新自然的绿植墙; 充电桩轻便易提, 让取电触手可及, 告别工作中用电焦虑。

With casters and a lightweight design, the unit moves smoothly and easily adapts to different work modes. Partition shelves divide space, hold whiteboards, or double as a greenery wall. Portable power posts are easy to carry and position, keeping power within reach and eliminating charging hassles.



将零散归置整齐，让灵感随时待命。

三层储物空间巧妙适配办公需求——顶层放置绿植；中层存放书籍文件；底层收纳备用文件。层板承重通过安全测试，可承重 56kg，约 4 箱饮用水。每层设置 20mm 围挡，即使推车移动，物品也始终稳妥；同时可挂放文具盒，笔、尺、剪刀，随用随取，工作节奏不再被翻找打断。

MixCube arranges essentials across three tiers, with plants on top, books and files in the middle, and spare documents below, providing stability and effortless access. Shelves support up to 56 kg and feature a 20 mm raised edge for secure mobility. Hooks keep pens and tools within easy reach, ensuring your workflow remains smooth and uninterrupted.



VERDURE

维度

智能时代，办公场景越发多元，而有关办公室的期待未曾改变。维度系列以 45° 设计的工业美学，打造“专注 -Concentration”、“协作 -Cooperation”、“共享 -Common”的 3C 空间，数千模组，自由拼装，满足幸福办公的所有畅想。

Linz is characterized by a square steel foot design. 45° beveled V-shaped technique is further strengthened by bending, welding, polishing, and electrostatic sandblasting on the surface, making the table resistant to dirt and corrosion, bright and light, suitable for managing information desk, executive space, staff space, conference, negotiation. With a strong sense of quality and a minimalism style, Linz is the one-stop office furniture solution.





1052

1052

办公自由选择，场景轻松切换。维度共享型办公空间，提供丰富的办公场景解决方案，适应共享时代灵活办公需要。方正有序，整齐划一，以宽敞的台面和实用的收纳构建共享式工作站。

Verdure's sharing model offers a rich of workplace solutions that can satisfy the flexible working requirements of modern offices. Verdure expands the possibilities for common workstations with inviting surfaces and flexible storage.



VERDURE-X

维度 X

混合办公时代来临，将办公方式重新定义。来到全新的时代，自有全新的期待，维度-X由此应运而生，以一屏兼容社交、专注、协作等多元办公模式，强大的供电能力消弭线上、线下的沟通距离，走在时代的前沿，超越空间的局限。

The era of mixed office will redefine the way of office working and brings about new expectations. Verdure-X was born from this, with a screen compatible with multiple office models of social communications, focused working and team work. The powerful power supply ability eliminates the communication distance between online and offline, walking in the forefront of the times and beyond the limitations of space.





以形破局，打破一成不变。阶梯式蜿蜒的布局灵动整个空间，交错式的排列拓展个人领域。纵使针对异形空间，也能巧妙应对，提高利用效率。

Re-layout the space with shapes and break through the stereotype. The ladder-like meandering layout makes the space more flexible and the staggered arrangement expands the personal area. The shaped spaces can also be easily coped with thus improving the space utilization.



中规中矩的方正空间难免缺少灵动，以维度-X为轴线，让空间的布局流动起来，视觉更具美感，妙趣横生，不同的工作模式都能在这里找到合适的办公方式。

The regular square space is inevitably lacking flexibility. With Dimension-X as the axis, the layout of the space is integrated, which is visually more beautiful and interesting, and different working models can fit in this space.

LYRA

灵悦

以完备的功能配置、灵活的走线设计和经久耐用的品质，成为职场人士灵动高效、亲密无间的“办公搭子”。单桌独立专注，拼桌协作无间，灵活变换以适应每一份工作需求，让办公空间既有序又充满活力。对桌拼合，构建团队共创的桥梁，让每一次面对面的交流都能激发创意与效率的火花。

With smart features, flexible cable management, and durable quality, it's the perfect partner for a productive and seamless workday. Lyra is ideal for independent work and seamless collaboration. It adapts to any work need, keeping your workspace organized and vibrant. Combine desks for a collaborative space that boosts creativity and efficiency.







专注办公离不开桌上隔断，营造更私密的工作氛围。
灵活选配不同材质与款型的屏风，即刻解锁多元空间风格。

Desk-mounted screens create a private, focused workspace. Available in a range of materials and styles, they adapt seamlessly to diverse workspace settings.

LINZ II

灵致二代

“开口，即开启新世界的窗口”。灵致 II 采用“口”字形钢脚设计，方正大气，展现产品标志性特征。45° 斜切 V 型钢制工艺，折弯电焊打磨，表面静电粉磨喷涂而成砂面效果，耐脏耐腐蚀，质地明亮通透，提升品质感。创建前台接待、主管空间、职员空间、会议洽谈，极简主义风格，一站式办公空间家具解决方案。

Linz II is characterized by a square steel foot design. 45° beveled V-shaped technique is further strengthened by bending, welding, polishing, and electrostatic sandblasting on the surface, making the table resistant to dirt and corrosion, bright and light, suitable for managing information desk, executive space, staff space, conference, negotiation. With a strong sense of quality and a minimalism style, Linz is the one-stop office furniture solution.



通透性和开放性，是现代办公环境与企业管理的两大重要指标，对内透明，对外延伸。

Being transparent and open is a key feature of a modern office, which echoes with the two key indicators of corporate management: openness and inclusiveness.





财务人员及行政人员，对收纳和私密性有更高要求。

L字工位，加大台面利用率，搭配通用桌面屏风，自成一体的独立空间，隔离外界干扰，思考更专注。

Work related to finance and administration has higher requirements on storage and privacy, and that's where LINZ excels. L-shaped workstation greatly improves desk surface utilization. Paired with desktop screen, it forms an independent space, blocking disturbance and improving concentration.

NATURAL JOY

然之趣

在以空间效能作为衡量办公效率标准之一的新型办公环境下，然之趣立足于“人、空间、发展”三大要素，以多元多变的组合形式，赋予空间极大的灵活性及操控性，帮助企业构建出“专注模式 - 协同模式”的全面办公生态空间。

When space effectiveness ascends to be an important measure of office efficiency, what is cherished the most? The answer is space flexibility and people's control over objects. Natural Joy series is developed based on these ideas to achieve harmony among people, space and development. With its numerous combination possibilities, Natural Joy helps create a comprehensive office system featured by "Concentration & Collaboration".





高低桌工作站的设立,激励了员工自发式高频次的沟通,两者的交互为办公洽谈系统给出了更优化的解决方案,当临时沟通发生时,员工从低桌起身,即可与他在高桌进行沟通。低桌专注办公,高桌临时沟通,同一个场景之下,解决两种工作形态,更便利、更快速。

The set-up of high-and-low work station inspires the automatic exchanges among employees in a frequent rate. The interaction offers an optimized solution to office communication system.

When off-the-cuff dialogue occurs, they simply rise from low desk and chat at high desk. Low desk allows concentration while high desk enables short talks. Two work modes can be realized in a much more convenient way within one space.



温馨、轻快的年轻设计元素，给予办公家居化的轻约束体验感，加大创意的流动且营造出舒心洽谈氛围。

Heart-warming and lively design elements deliver home-like coziness in work space, creates a relaxing environment for communication and enhances influx of ideas.

VERA

维拉

Vera 维拉屏风系统，顶盖、屏风边柱，屏风上横杆获得多项外观专利。其产品最大亮点是厚薄屏的交错融合，一体双层顶收边设计，66mm 厚屏强大的走线系统，42mm 经典常规屏风和 28mm 轻盈隔断屏风组合，保证私密办公的同时合作交流更畅意。轻巧明亮的铝合金材质结合板式台面，模块化快速组建空间，万变组合迅速适应当今快节奏时代。

Vera screen system has obtained a number of appearance patents in terms of top cover, screen side column, and screen crossbar. The highlight of the products is the integration of thick and thin screens and integrated doublelayer top edge. The 66mm thick screen has powerful wiring system inside, and the 42mm classic conventional screen and 28mm light partition screen can be combined for proper privacy. Lightweight and bright aluminum alloy combined with panel desktop to feature the space in a modular way. It is your right choice to adapt to the current fast-paced era.





兼具开放与私密性质的主管、职员联合空间，高低错落井然有序。66mm/42mm 厚屏，稳重大气支撑；28mm 薄屏，轻盈隔断空间。灵动的屏风组合营造舒适流畅的办公环境，保障源源不断地工作产出。

The executive and staff spaces have a balance between openness and privacy, with screens of varying thickness arranged in a well-organized manner. 66mm and 42mm thick screens provide stable support; 28mm thin screens are ideal for office partitions. The flexible combination of screens creates a comfortable and smooth working environment, ensuring steady productivity.

T 字型办公空间, 极大提高团队协作和沟通效率, 增加员工间信息分享和合作精神。同时, 每块工作区域相对独立, 减少外界干扰, 安心保障办公私密。

T-shaped office space enhances teamwork and communication efficiency, fostering information sharing and collaboration among employees. Each workstation is relatively independent, reducing external distractions and ensuring a secure and private work environment.



STEELBOX II

斯蒂博格二代

斯蒂博格二代由圣奥自主研发制造。钢制工厂座落于国际之都——杭州，生产车间占地17,000平方米，进口国外先进设备，引进国际专业技术人才，以智能化、数字化、国际化为核心技术应用于钢制产品的制造，实现品质严控、成本可控、交期保障，个性定制四位一体的服务体系，真正实现为客户创造价值。

Steelbox II is the masterpiece cabinet system presented by Sunon with full-course independence in terms of R&D, manufacturing, and logistics. The steel product manufacturing base where Steelbox II is produced is located in Hangzhou, the E-commerce capital of China, and imported advanced manufacturing equipment and collected talents home and abroad. Intelligent digital operations help establish the service system featured by quality control, cost management, delivery guarantee, and personalize customization, all for creating value for clients.



绿植, 总能为空间和心情带来喜悦。配套钢制花架, 900mm 和 1200mm 长度可选择, 严丝合缝贴合柜面摆放。200mm 高度, 可放置 1.5/2 加仑花盆养植物, 让空间绿意盎然。

W900mm/1200mm*H250mm Steelbox planters are innovative designs which turn scattered greenery into a mini-forest in the office. 1.5 gallons/2 gallons of flowerpots can be combined inside and together create a small ecology system, refreshing your eyes, mind and breath.





革新传统 6 面拼装方式, 实现主框体 3 面一体成型; 外形无缝连接简洁又美观, 柜里平整避免焊接疤痕, 保证抽屉文件拿取不卡纸。框架稳固长久使用不变形。

Steel panels on both side and the back are one-piece made, so there will be no trouble of welding projections that cause mutual abrasion with objects or drawers, or gaps difficult to clean.





万物智能时代来临，储物柜迎来全新智慧升级。存取安全便捷、管理高效可视，移动设备也可远端控制，斯蒂博格智能柜系列，给你舒适、顺畅的交互体验。

With the advent of the era of Smart Everything, storage cabinets are experiencing a brand-new upgrade towards intelligence. They provide safe and convenient access, efficient management, and remote control through mobile devices. The Steelbox Smart Cabinet Series offers you a comfortable and smooth interactive experience.

STEELLITE

斯蒂莱特

斯蒂莱特精研每一处细节,严控品质标准,用亲民价格为您打造出圈爆款钢柜,让“理想收纳”不再遥不可及。125°大开合,文件存取更方便。柜身一体折弯,挺拔有型。二级强度马钢钢材,承重稳固又耐用。柜门无痕拉手,开合顺手。边缘圆角设计,安全防磕碰。

Unibody-bended and configured with five swivel casters, the abinet is both stable and agile. 3-section sliding rail ensures safe operation. Once one drawer is pulled out, the others will be locked. Configured with clothes rail (the vertical height of clothes rail is 825mm), the wardrobe can accommodate piles of clothes effortlessly. And airing holes are designed to promote ventilation and prevent moisture. The dented area on the surface is designed for name cards to fit in.





超高强度马钢层板搭配承重梁，单层可承重 30KG，层板可根据用户实际需求调整，适配不同规格物品收纳。

Crafted with ultra-high-strength Maanshan iron and steel shelves paired with support beams, each shelf can hold up to 30 kg. The adjustable design lets you customize the space to suit different storage needs.



M CABINET

M 型文件柜

以革新模块化设计,打破空间束缚,每个单元皆是科学的存储模块,可根据空间格局和个性化需求,灵活构建专属收纳方案。此刻所见,即未来所需。

With an innovative modular structure, it breaks spatial limits and adapts to your workflow.
Each unit is a functional storage module – flexibly configured to suit your layout and evolving needs.
Designed for today's workspace, ready for tomorrow's demands.





通透柜内,珍藏茶器与卷册,静候知味时光;隐私柜内,妥帖规整衣物和文件,安放从容心境。一隅之间,高效与意趣,皆在此沉淀交融。

In the transparent cabinet, tea sets and scrolls await quiet appreciation. In the private compartments, garments and documents are stored with thoughtful order. A calm corner, where efficiency meets elegance.



书报柜巧妙分隔办公空间, 兼具隔断与知识分享功能。分层陈列, 配有 60mm 挡板, 书刊取放自由, 整齐有序。柜顶可放置绿植, 增添空间自然绿意。

The book cabinet subtly divides the workspace, combining partitioning with easy access to knowledge. Layered shelving with 60 mm panels keeps books and magazines neatly organized and within reach. The cabinet top surfaces accommodate plants, adding natural greenery to the office.

1668mm 高度, 16 隔小空间收纳, 16 个可移动层板, 自由调控间隔大小, 便捷取用布料与设计工具。灰玻璃装饰柜门, 兼顾展示与收纳, 工作区域整洁有序, 激发设计灵感。

At 1668 mm high, this shelving unit features 16 compartments and 12 movable shelves, letting you tailor each space to your workflow. Grey glass doors balance display with practicality, keeping your materials and tools within easy reach while fostering a clean, creative environment.



总部·圣奥科创园

中国·浙江省杭州市萧山区知行路 1666 号

萧山现代化生产基地

中国·浙江省杭州市萧山经济技术开发区宁东路 35 号

海宁生态制造基地

中国·浙江省海宁市尖山新区安仁路 6 号

钱塘智造基地

中国·浙江省杭州市钱塘区青西三路 5806 号

圣奥办公 (雄衡) 产业园

中国·河北省深州市经济开发区恒信新路北侧

圣奥国际 (北美) 基地

墨西哥·新莱昂州蒙特雷市华富山工业园区

AIoT 智慧办公物联圣奥华南区域总部

中国·广东省中山市板芙镇经济开发区迎宾大道

**Headquarters & Experience Center
- Sunon Technological Innovation Park**

No. 1666 Zhixing Road, Xiaoshan District,
Hangzhou, Zhejiang, China
TEL: +86 571 88166666 PC: 311200

European R&D Center

Brunnenstrasse 156, 10115 Berlin, Germany

Singapore Branch & Experience Center

#01- 01/02 At 18 Robinson, Singapore

USA Headquarters & Experience Center

311 N Green Street, Suite 900, Chicago IL 60607

India Branch & Experience Center

Floor I & II, 643, Rd Number 36, Aditya Enclave, Venkatagiri,
Jubilee Hills, Hyderabad, Telangana 500033, India

Sunon Xiaoshan Manufacturing Base

No. 35 Ningdong Road, Xiaoshan Eco&Tech Zone (XETDZ),
Hangzhou, Zhejiang, China
TEL: +86 571 82833568 PC: 311200

Sunon Haining Manufacturing Base

No. 6 Anren Road, Jianshan New District,
Haining, Zhejiang, China
TEL: +86 573 87800900 PC: 314415

Sunon Qiantang Manufacturing Base

No. 5806 Qingxi Third Road, Qiantang District,
Hangzhou, Zhejiang, China
TEL: +86 571 56115058 PC: 310000

Sunon Northern Industrial Park

North of Hengxin New Road, Economic Development Zone,
Shenzhou, Hebei, China
PC: 053899

Sunon Mexico Manufacturing Base & Experience Center

Calle Palomas No. 201, Parque Industrial Hofusan, Salinas Victoria,
Nuevo León CP 65500

AIoT Smart Office Sunon South China Regional Headquarters

Yingbin Avenue, Economic Development Zone, Banfu Town,
Zhongshan, Guangdong, China
PC:528459

V2-202503P1-0000

